

Title (en)

Apparatus for feeding laundry articles.

Title (de)

Vorrichtung zum Zuführen von Wäschestücken.

Title (fr)

Dispositif d'introduction de pièces de linge.

Publication

EP 0339430 A1 19891102 (DE)

Application

EP 89106876 A 19890417

Priority

DE 8805577 U 19880427

Abstract (en)

The invention relates to a device for feeding articles of clothing to a mangle or the like, with a driven conveyor (1) which precedes the mangle or the like and in the region of the front end of which is arranged a laying-on strip (2) which can be moved out from under the front end of an article of clothing laid on it, in order to deposit the front end of the article of clothing on the conveyor (1), after which the article of clothing is conveyed in the direction of the mangle or the like, characterised by a lifting device (3) which brings about an additional vertical up-and-down movement of the laying-on strip (2) after the front end of an article of clothing has been laid onto it. This ensures in a simple way and by simple means that articles of clothing are hung out before they are fed to the mangle or the like. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Zuführen von Wäschestücken zu einer Mangel oder dergleichen, mit einem der Mangel oder dergleichen vorgeschalteten angetriebenen Förderer (1), im Bereich von dessen Vorderende eine Auflegeleiste (2) angeordnet ist, die unter dem auf sie aufgelegten Vorderende eines Wäschestückes herausbewegbar ist, um das Vorderende des Wäschestückes auf den Förderer (1) abzulegen, wonach das Wäschestück in Richtung gegen die Mangel oder dergleichen gefördert wird, gekennzeichnet durch eine eine zusätzliche, nach dem Auflegen des Vorderendes eines Wäschestückes eine vertikale Aufwärts- und Abwärtsbewegung der Auflegeleiste (2) hervorrufende Hubeinrichtung (3). Hierdurch kann in einfacher Weise und mit einfachen Mitteln ein Aushängen von Wäschestücken erhalten werden, bevor sie der Mangel oder dergleichen zugeführt werden.

IPC 1-7

D06F 67/04

IPC 8 full level

D06F 67/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

D06F 67/04 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 2098633 A 19821124 - KANNEGIESSEN MARTIN
- [A] EP 0068672 A2 19830105 - JENSEN CORP [US]
- [A] FR 2008831 A1 19700123 - KANNEGIESSEN MASCHINEN

Cited by

DE9005495U1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

DE 8805577 U1 19880901; DE 58901797 D1 19920813; DK 167536 B1 19931115; DK 201789 A 19891028; DK 201789 D0 19890426;
EP 0339430 A1 19891102; EP 0339430 B1 19920708

DOCDB simple family (application)

DE 8805577 U 19880427; DE 58901797 T 19890417; DK 201789 A 19890426; EP 89106876 A 19890417